
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 29. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 357

Vil ministeren redegøre for, hvor meget prisen på realkreditlån og boligpriserne påvirkes

ved en balanceskat, som foreslået af Socialdemokratiet, og kan ministeren bekræfte, at

det i praksis vil være en skat på boliglån i lyset af, at det i Danmark er en stærk egen-

skab, at danskernes boliglån bliver på bankernes og realkreditinstitutternes balance i

modsætning til det, vi bl.a. så i USA under krisen?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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